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     Były przewodniczący, Jerzy Buzek, spotkał się w swym brukselskim gabinecie z

wiceprezydentem Bytomia, Michałem Biedą, aby omówić potrzeby miasta dotkniętego skutkami

eksploatacji górniczej.  

    Jako poseł sprawozdawca Funduszu Sprawiedliwej Transformacji, były premier nadzoruje

planowanie wydatkowania środków na transformacje miejsc najdotkliwiej dotkniętych procesem

‘odchodzenia od węgla’. Tym cenniejsze jest wysłuchanie głosu reprezentującego taki region i

zdiagnozowanie konkretnych potrzeb jego mieszkańców.

     Pan wiceprezydent Bieda mówił o potrzebie rewitalizacji Bytomia i zagospodarowania jego

terenów pokopalnianych, na których powinny powstać nowe miejsca pracy, tereny pod

inwestycje, przestrzenie publiczne i rekreacyjne.  

     Rola samorządów jest kluczowa w planowaniu wydatkowania środków z Funduszu

Sprawiedliwej Transformacji. Podczas swych spotkań na Śląsku i Zagłębiu Jerzy Buzek

zachęca lokalne społeczności do tworzenia terytorialnych programów sprawiedliwej

transformacji. – Aby sięgać po środki z Funduszu, trzeba mieć plan i konkretne projekty

wypracowane na miejscu – podkreśla były premier. Były premier zawsze podkreślał, że to

Ślązacy powinni decydować o tym czego potrzebuje Śląsk.
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